



“DTM Print provides customers everything they need to print their own labels”

From an idea to a labelled product, this global leader brings quality and perfection to all printing challenges, big and small

DTM Print is an international OEM and solution provider based in Germany. In over three decades DTM Print has grown fast from a garage company to a reliable partner and solution provider for specialty printing systems and has been developing individual solutions for printing and computers since 1986.

As well as its own products, the company works closely with well-known manufacturers, such as Primera Technology, Inc. and OKI Europe, to provide the best possible printing solution for label, POS and retail applications. DTM Print sells these products and services through authorised resellers and distributors in Europe, Middle East and Africa.

Manufacturers of almost any type of product often find themselves in need of short to mid-sized run, full-colour, customised product labels. Putting the most professional colour labels possible on products will set them apart from others. This is especially important for smaller manufacturers who can actually increase their sales by making their products stand out through innovative packaging and labelling. It also allows manufacturers of all sizes to offer personalised products.

By choosing a label printer from DTM Print you have many advantages:

- Print when you want and exactly the quantities you need, no matter if just one or thousands of labels at a time

- Print your labels at speed and don't be bound to external lead times
- React quickly, with flexibility, to market changes or other factors like changed ingredients
- Cost-efficiency through lower cost per label, which means a higher profit for you
- Offer customers real added value by personalising your products
- All-in-one solutions offer the 'full package' including hardware and label design software
- All printers provide maximum performance and outstanding print quality

DTM Print provides customers everything they need to print their own labels: Label printers using inkjet, colour laser or digital LED technology, customised software solutions, POS solutions, special accessories like label applicators, foil imprinters, re- and unwinders and a wide selection of DTM certified Genuine Label Stock of approved inkjet and dry toner materials, available in any size or shape.



LX610e Pro Colour Label Printer by Primera Technology

Latest innovations for the label printing industry are DTM Print's CX86e Colour Tag and Label Printer and the LX610e Pro Colour Label Printer by Primera Technology, Inc. DTM CX86e is the world's smallest LED dry toner colour label printer and helps companies to produce versatile and professional colour labels and tags that maximize advertising impact vs. standard black and white thermal prints. Hence, it's the perfect, fast and compact solution for production, POS and POI applications.

LX610e Pro is a full-colour, desktop label printer/plotter that combines colour inkjet label printing with a built-in digital die-cutting mechanism, allowing users to produce labels in any shape and size. In addition, it features colour inkjet printing at up to 4800 dpi without horizontal banding and interchangeable dye or pigment inks.



DTM CX86e Colour Tag Printer by DTM Print

Brand-new and a very unique printer that allows printers to think outside the box is Eddie, the world's first-and-only NSF and GMP-certified edible ink desktop printer for printing directly onto confectionery, cookies and other food items. Printed images are vibrant, smudge-resistant and even colour-matched to ICC Colour Standards. As personalisation is key and in high-demand, Eddie is the perfect tool for printers to expand their business.



Eddie Edible Ink Printer

"With our passion for custom-made solutions we became a specialist for niche products. Since 2013 we have developed print solutions used by well-known manufacturers in the food and cosmetic industry," explains Andreas Hoffmann, Managing Director of DTM Print. "Our goal is to find the perfect match in hardware, software and supplies to put our customers' ideas in print."



Andreas Hoffmann, Managing Director of DTM Print

“Brand-new and a very unique printer that allows printers to think outside the box is Eddie”





شركة دي تي إم الألمانية لتصنيع حلول ومعدات الطباعة

- وباختيار إحدى ماكينات طابعات الملصقات المقدمة من شركة دي تي إم فإنك ستمتلك العديد من المزايا:
- طباعة الملصقات بطريقة سهلة في أي وقت وبأي كمية، بداية من طباعة ملصق واحد إلى آلاف الملصقات، وذلك في المرة الواحدة.
 - طباعة ملصقات بطريقة سريعة دون الحاجة إلى انتظار أوقات التسليم.
 - التفاعل بسرعة ومرونة مع تغييرات السوق أو العوامل أخرى مثل المقومات المتغيرة.
 - تحقيق الكفاءة في التكاليف من خلال انخفاض التكلفة لكل ملصق، مما يعني ربحاً أعلى بالنسبة للمنتج.
 - تقديم قيمة مضافة حقيقية للعملاء من خلال تقديم منتجات مخصصة لكل فئة من المستهلكين.
 - تقدم ميزة الكل في واحد أو "المجموعة الكاملة" بما في ذلك الأجهزة وبرامج الجرافيك الاحترافية الخاصة بتصميم الملصقات.
 - توفر جميع الطابعات أقصى أداء وجودة طباعة متميزة.

توفر دي تي إم للعملاء كل ما يلزم لطباعة الملصقات الخاصة بهم وهي، طابعات الملصقات باستخدام تقنية نفث الحبر أو الليزر الملون أو تقنية إل إي دي الرقمية، وحلول البرامج المخصصة، وحلول نقاط البيع، والملحقات



طابعة البطاقات والشعارات الملونة دي تي إم سي إس 68 إي المقدمة بواسطة شركة دي تي إم الألمانية

دي تي إم هي شركة متخصصة في مجال حلول الطباعة، تتميز بقدرتها الغير عادية على تحويل أي فكرة إلى واقع مادي ملموس ذات قيمة مضافة إلى مجال صناعة الطباعة. فقد إستطاعت دي تي إم التي تُعد إحدى الشركات الرائدة على المستوى العالمي أن تقدم الجودة والتميز من خلال منتجاتها إلى صناعة الطباعة وذلك على الصعيد العالمي. دي تي إم تقع في ألمانيا، وهي متخصصة في تصنيع المعدات الأصلية الدولية منذ أكثر من 30 عام. وخلال هذه السنوات إستطاعت دي تي إم أن تمويش شكل سريع وتحول من مستودع إلى شريك موثوق ومزود حلول لأنظمة الطباعة المتخصصة بالإضافة إلى القيام بتطوير حلول فردية لعملية الطباعة وأجهزة الكمبيوتر، وذلك منذ عام 1986.

وبالإضافة إلى تقديم منتجاتها الخاصة، تعمل دي تي إم بشكل وثيق مع الشركات المصنعة المعروفة مثل، بريميرا تكنولوجيا إنك، وأوكي للصناعات الإلكترونية، وذلك لتوفير أفضل حلول طباعة ممكن لصناعة الملصقات ونقاط البيع وتطبيقات البيع بالتجزئة. هذه المنتجات والخدمات تقدمها الشركة من خلال بائعي التجزئة والموزعين المعتمدين في أوروبا والشرق الأوسط وأفريقيا.

وكما نعلم، انه غالباً ما يجد مصنعو أي نوع من المنتجات أنفسهم في حاجة إلى ملصقات للمنتجات تكون صغيرة أو متوسطة الحجم وكذلك تكون ذات ألوان كاملة ومخصصة. وبالتأكيد فإن وضع الملصقات ذات الألوان الأكثر احترافية على المنتجات سيؤدي إلى تمييزها عن غيرها. وهذا مهم جداً، وبشكل خاص للمصنعين الصغار الذين يمكنهم زيادة مبيعاتهم من خلال تمييز منتجاتهم من خلال التعبئة والتغليف المبتكرة ووضع الملصقات المصممة بشكل احترافي. كما أن ذلك يسمح لكافة المصنعين بتقديم منتجات مناسبة للمستهلكين.

يوضح أندرياس هوفمان، المدير الإداري لشركة دي تي إم "بفضل شغفنا بالحلول المخصصة، أصبحنا متخصصين في المنتجات المتخصصة. منذ عام 2013، ومن ثم قمنا بتطوير حلول الطباعة المستخدمة من قبل الشركات المصنعة المعروفة في صناعة المواد الغذائية ومستحضرات التجميل، وهدفنا هو إيجاد التوافق المثالي في الأجهزة والبرامج والمستلزمات لوضع أفكار عملائنا في الطباعة".

الخاصة مثل أدوات تطبيق الملصقات، وآلات

طباعة ملصقات من ورق القصدير، ومجموعة واسعة من منتجات دي تي إم المعتمدة، ومخزون مستلزمات أصلية لطباعة الملصقات، يشتمل على مواد نفث الحبر والحبر الجاف، وذلك متوفر بأي حجم أو شكل.

يعتبر كلا من طابعتين الملصقات الملونة دي تي إم سي إكس 68 إي، وإل إكس 610 إي برو، أحدث الابتكارات في صناعة طباعة الملصقات وقد تم طرحهم من قبل شركة بريميميرا تكنولوجي إنك. وتعتبر طابعة دي تي إم سي إكس 68 إي، هي أصغر طابعة ملصقات ملونة في العالم وتساعد الشركات على إنتاج ملصقات وبطاقات ملونة احترافية، كم أنها متعددة الاستخدامات، وذلك يزيد من تأثير الإعلانات مقارنة بالمطبوعات الحرارية القياسية ذات اللون الأبيض والأسود. ومن ثم فهي الحل المثالي والسريع والمدمج للإنتاج وأيضاً من أجل وأيضاً أفضل حل لتطبيقات نقاط البيع والأجهزة اللازمة لتشغيل هذه النقاط.

إل إكس 610 إي، هي طابعة مكتبية بالألوان الكاملة للملصقات، كما أنها أداة قطع تجمع بين طباعة الملصقات بتقنية الطباعة النافثة للحبر وآلية القطع الرقمية المدمجة، مما يسمح للمستخدمين بإنتاج الملصقات بأي شكل وحجم. بالإضافة إلى ذلك، تتميز بطباعة نافثة للحبر بالألوان بدقة طباعة تصل إلى 4800 نقطة لكل بوصة بدون أشرطة أفقية أو صبغة قابلة للتغيير أو أحبار صبغية.



أندرياس هوفمان، المدير العام لدى شركة دي تي إم الألمانية لتصنيع حلول ومعدات الطباعة



طباعة الملصقات الملونة إل إكس 610 إي المقدمة بواسطة بريميميرا تكنولوجي

أما بالنسبة لإيديه، فهي جديدة تمامًا وفريدة من نوعها للغاية تسمح للمطابع بالتفكير خارج الصندوق، وهي الطباعة المكتبية الأولى والوحيدة في العالم المعتمدة من جى إم بي، وإن إس إف، للطباعة مباشرة على الحلويات والكعك والمواد الغذائية الأخرى. ومن الجدير بالذكر أن الصور المطبوعة بواسطة هذه الطباعة مفعمة بالحياة والألوان مقاومة للمسح ومطابقة للمعايير القياسية للألوان "آي سي سي". ونظرًا لأن التخصيص أمر أساسي ومطلوب بشدة، فإن هذه الطباعة هي الأداة المثالية لدور الطباعة لتوسيع أعمالهم.



طباعة إيديه التي تستخدم في الطباعة على المأكولات والأغذية المتنوعة

<https://dtm-print.eu>